

ورشة عمل بعنوان "آليات الاستدامة في الأعمال" لطلبة ماجستير كلية إدارة الأعمال

شارك طلاب ماجستير كلية إدارة الأعمال في جامعة العين للعلوم والتكنولوجيا -مقر أبوظبي- في ورشة عمل بعنوان "آليات الاستدامة في الأعمال" والتي نظمتها وزارة الاقتصاد في مقر غرفة رأس الخيمة، وذلك بإشراف الدكتورة فاتن خربط من جامعة العين.

وقد تناولت ورشة العمل عدة محاور منها أهمية فكرة الاستدامة في الأعمال، وآليات إطالة عمر الموارد المستخدمة، وتطبيق الاستدامة في مجال الأعمال مع بعض التمارين الخاصة للمشاركين.

في نهاية الورشة استلم المشاركون شهادات مشاركة بالإضافة إلى توقيع كتاب المؤلف جوناثان سكوت الذي قام بإدارة الورشة ومتابعة فعاليتها.

A Workshop Entitled "The Sustainability Mechanisms in Business" for Master's students of the College of Business Administration

The Master's students of the College of Business Administration at Al Ain University of Science and Technology –Abu Dhabi Campus- participated in a workshop entitled "The Sustainability Mechanisms in Business", which was organized by the Ministry of Economy at the headquarters of Ras Al Khaimah Chamber, under the supervision of Dr. Faten Kharbat from Al Ain University.

The workshop talked about several topics, such as the idea of sustainability in the business, the mechanisms of the longevity of the resources used, how to apply the sustainability in business with some special exercises for the participants.

At the end of the workshop, the participants received certificates of participation, in addition to a book signed by the author, Jonathan Scott, who managed the workshop.